
ORDRE DEL DIA:
1º-Grau assoliment darrera acta.
2º-Punts a tractar amb el nou equip municipal. (Pla anual 2012)
3º-Precs i preguntes

Sóller, 24 d'octubre  de 2011

ACTA REUNIÓ DE BARRIADA PORT DE SÓLLER
S’inicia a les 20.00 hores,amb l'assistència per part de l'ajuntament de sa Delegada del 
Port  Andrea  Pomar,el  Regidor  de  Medi  Ambient  Joan  Ruiz  i  l'AODL,Marta 
Mercadal.
Relació dels assistents:

• Crispina Samper
• Joana Medina
• Miquel Puigros
• Catalina Alcover Trias
• Marc Carriquí Alcover
• Magdalena Alemany Jover
• Miquel Quetglas i Bover
• Iván Murray
• José Vazquez
• Jaime Ensenyat Cifre (associació veïnats quatre vents)
• Domingo Bernat
• Margarita Rullán Morell
• Isidro Prats
• Pedro Morell

AODL  dóna  la  benvinguda  a  tots  els  assistents  i  agraeix  l’assistència,quan  una 
assistent demana que es això de AL21,s'aprofita per explicar que aquestes reunions 
surten per tractar sa problemàtica d'una barriada en concret i apropar els problemes 
dels veïnats a la política municipal,que es fòrum no te color polític però sí suport per 
part de s'actual consistori,per poder dur a terme aquests fòrums de participació que 
més endavant es traduiran en la elaboració de un pla anual que recollirà mitjançant 
una votació aquelles accions que el poble considera prioritàries.
S'informa que sa reunió general tindrà lloc a mitjans desembre a Sóller.
AL21 contempla entre les seves actuacions a més de reunions fer taules per tractar 
temes més específics.
Es pregue seguir un torn de paraula. Nomes començar sa reunió un assistent mostra 
als Regidors unes fotografies del Port per que quedi plasmat com exemple sa situació 
d'alguns carrers al Port ,en concret al carrer tramuntana ,total abandonament de sa 
parada de bus,branques de pins que surten pel carrer,falta d'exsecallada.
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-necessitat de fer un parking per autobusos.

-passeig que va de s'Esplèndid a sa Torre manca de llums.

-pas de vianants??? repintar o posar?

-Urb. De Sa Talaia,es diu que quan ha convingut per part del consistori s'ha considerat 
que estava  recepcionada   i  de  vegades  no,es  te  constància  que  inclús  s'han pagat 
indemnitzacions derivades d'expedients de responsabilitat patrimonial
-es demana fer una reunió nomes per tractar aquest tema amb es Batle i representants 
de AAVV de S'atalaia i carrer Bèlgica.

-problema de circulació,donat que tots les carrers duen al Port però tota sa circulació 
es concentra en dos carrers que son els dos únics de doble circulació,a més devora 
s'església  hi ha un càrrega i descàrrega ,parking motos el que fa que tot plegat es 
produeixi col·lapso circulatori.

-un altre  problema greu es l'estat  d'abandonament de molts  solars que estan sense 
tancar i amb residus i brutor.
Es el cas dels següents:
*Rocamar,que a més hi ha residus d'uralita.
*Brisas que esta en estat de runa.
*Platja d'en Repic ,tobogan .
*Muleta II

-obres de reforma i ampliació del passeig ,sabre com estan,els Regidors expliquen que 
hi coses previstes al projecte que no es faran ,tot aixi sa gent demana que es faci per 
escrit,aixi tindrem una garantia de com quedarà i que no es faran ses obres. Es recorda 
que gràcies a sa sa mobilització que va haver al 2004 es va aconseguir que un tècnic 
vingués al Port a exposar el projecte.

-neteja del parking de can Miró que esta molt brut.

-abans l'autobús aturava a can Miró ,esta clar que si es per tema de ses obres s'haurà 
d'esperar a que acabin per tornar-la a posar al  lloc però es creu que no hi ha cap 
intenció.

-es demana si  s'ampliarà  s'escola d'es  Port,el  regidors  diuen que no saben res  pel 
moment.
-es deman que ses papereres es buidin al vespre.

-només hi dues parades al Port que al menys estiguin com cal i amb les horaris ben 
posats,al turista se'l ha de facilitar ses coses. A més que sa parada que es davant es 
camp de futbol es molt perillosa els nins surten corrent i l'autobús circula molt aviat. 

-Sala  Lepanto,era  una sala destinada a sa tercera edat per la qual sempre s'havia 
demostrat un interes ,no a una empresa que té diners suficients per alquilar qualsevol 
altre lloc, a més de que no és creïble que es cost de sa reforma hagi estat de 20.000 
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euros,quan sa tercera edat va demanar  pressupost i  era molt  més car,possiblement 
l'ajuntament  ha arribat  algun tipus d'acord per a  que l'hotel  pagui una part  de ses 
obres.

-sa font no té aigua.

-es banc de Santa Catalina es troba tapat de taules

-es  va acordar  amb el  Jumeirah  que el  personal  pujaria  plegat  per  tal  d'evitar  un 
excessiu  trànsit  ,a  més  de  que  això  no  s'ha  complit  van  a  tota  velocitat,seria 
convenient posar unes bandes.

-que es demani al tren que arreglin un tram de vies i un clot .

-un altre assistent denuncia que Aqualia va tapar un ratllat per tema d'humitats i que 
potser  ses  humitats  estan arreglades  però ara  s'inunden,tenen un torrent  davant  ca 
seva.

-Es cingle:  no es repinten es passos de vianants,  a més a una zona on els cotxos 
circulen aviat, que s'ha de tenir més consciència cívica i pensar que els nostres nins i 
majors han de poder creuar amb seguretat. També es torna a demanar un altre  pas de 
vianants. 
Que no hi ha ha aceres ,demanen que es tombi el muro i es faci una acera. Es camí 
d'es cingle i Sta. Catalina s'inunden quan plou cosa que es pot solucionar fent uns talls 
transversals.

-carrer Mallorca,esta  ple de moixos i també  hi ha uns sacs d'enderrocs devora el 
contenidors fa un any.

-es denuncia s'estat de ses papereres que estan aferrades al BBVA,  quan  arriben  ses 
barques de sa Calobra sa gent acumula tota sa brutor que es converteix en una imatge 
deplorable,o es lleva la paperera o s'obliga als “barcos azules” a posar un contenidor a 
sa sortida del vaixell,o totes dues.

-aceres des de Albatros  a Sa Torre hi ha que anar pel mig del carrer.

-Hauria de haver-hi una millor indicació per arribar al museu de la Mar i que s'hauria 
de fer una millor promoció del museu.

-Llotja d'es Peix,haurien d'haver començat ses obres al mes d'octubre ,es demana quan 
començaran ,els regidors diuen que tot d'una que sapiguem coses es es transmetrà a sa 
Cofradia.

-es Torrentó que es davant de Can Miró sa tuberia que surt es molt estreta ,s'hauria de 
fer es forat més gros.

-altres temes : problemàtica de que no existeixen contadors el que implica que no es 
sap el que es consumeix ,només el que es paga.
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-fer els banys 
-una mesura a adoptar per part de l'ajuntament per tema d'ocupació de la via pública 
amb ses terrasses seria que es dugués un control d'aforament dels Restaurants que sí 
es competència.

 
Sense mes assumptes a tractar,es dona per acabada sa  reunió deixant constància  del 
compromís per part de AL21 i els polítics presents de  per  treballar els assumptes que 
s'han constatat. 

Fi de la sessió a les 21:45h
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